
 

 

 

 

Folketingets Socialudvalg 

 

 

 

 

 

Dato: 18. november 2014 

 

 

 

 

 

 

 

 

”Vil ministeren oplyse, hvor mange bæltefikseringer der foretages på plejehjem-

mene af beboere med demens, og hvor udbredt praksissen med bæltefikseringer 

på demensområdet er ?”  

 

 

 

Jeg henviser til min samtidige besvarelse af SOU alm. del. 54 

 

 

 

Manu Sareen 

 

       / Eva Pedersen  
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